
Legal Disclaimer/photo notes 
 
Every participant takes part in the events of the event his/her own risk. 
The organizer assumes no liability for risks of the participant’s health in relation to the participation 
at this event. The participant is responsible to check on his/her medical condition prior to taking 
part. The organizer assumes no liability for damages of the equipment (clothes, bikes etc.). The 
participant carries the responsibility for all damages caused. 
 
The participant agrees that the photos taken and the videos made at the event in connection with 
his participation can be published (online, TV, print media) without any demand for remuneration.  
If pictures are not desired, the organizer must be explicitly informed of this. 
 
 
 
 

 
Haftungsverzicht/Fotohinweis 
 

Jeder Teilnehmer nimmt auf eigene Gefahr an der Veranstaltung teil. Der Veranstalter übernimmt 
keine Haftung für gesundheitliche Risiken des Teilnehmers im Zusammenhang mit der Teilnahme 
an der ausgeschriebenen Veranstaltung. Es obliegt dem Teilnehmer, seinen Gesundheitszustand 
vorher zu überprüfen. Der Veranstalter übernimmt keine Haftung für Schäden an der Ausrüstung 
(Kleidung, Fahrräder etc.). Sie tragen alleinige straf-und zivilrechtliche Verantwortung für alle 
verursachten Schäden. 
 
Der Teilnehmer erklärt sich damit einverstanden, dass die im Zusammenhang mit seiner Teilnahme 
an der Veranstaltung gemachten Fotos, Filmaufnahmen und Interviews des Teilnehmers online, im 
Fernsehen und in Printmedien ohne Anspruch auf Vergütung verbreitet und veröffentlicht werden 
können. Sollten Bilder nicht erwünscht sein, muss der Veranstalter explizit darauf hingewiesen 
werden. 
 
 


